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Vragen van de leden Van Nieuwenhuizen-Wijbenga en Dijkhoff (beiden 
VVD) aan de minister voor Immigratie, Integratie en Asiel over misbruik van de 
visavrijstelling voor inwoners van Balkan-landen (ingezonden 17 oktober 
2012). 

Vraag 1
Kent u het artikel «Germany and France demand reintroduction of Balkan 
visas»1 en het artikel «Snel noodrem voor visa»?2 

Vraag 2
Hoeveel asielverzoeken uit Balkanlanden heeft Nederland ontvangen sinds de 
invoering van het visavrije regime? Kunt u dit per land uitsplitsen? Hoeveel 
verzoeken werden in de andere Europese lidstaten ontvangen? 

Vraag 3
Is het waar dat een groot deel van deze asielzoekers in feite economische 
migranten zijn, die asiel aanvragen vanwege het gebrek aan goede gezond-
heidszorg, werkloosheid en gebrek aan goed onderwijs in het land van 
herkomst?3 

Vraag 4
Hoeveel van deze verzoeken vallen volgens u onder misbruik van de 
visumvrijstelling? 

Vraag 5
Hoeveel van deze asielzoekers gaan na afwijzing van het asielverzoek in 
Nederland de illegaliteit in? 

Vraag 6
Staat u open voor het voorstel van de Servische premier Dacic om te kijken 
naar mogelijkheden om dit probleem op te lossen anders dan door het 
schrappen van visavrij personenverkeer? Wat zouden deze alternatieven 
volgens u kunnen zijn?

1 http://euobserver.com/justice/117869
2 http://www.nu.nl/politiek/2934480/snel-noodrem-visa.html
3 COM(2012)472, pagina 11
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